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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 6. zasedání AS FSv, které se konalo dne 29.10.2008

 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté:  prof. Bittnar, prof. Šenberger, prof. Máca, Mgr. Gazda

Dr. Šibrava zahájil 6. zasedání AS, přivítal přítomné, seznámil je s programem zasedání. Byli 
představení dva noví členové akademického senátu Mgr. J. a V. Kočí za odstupující členy Ing. 
Boloma a Saláka .  

Program: 
 
1. Volba nového místopředsedy studentské komory AS  
2. Kontrola zápisu 
3. Nové organizační členění STPS 
4. Úprava organizačního řádu  statutu fakulty 
5. Úpravy stipendijního řádu 
6. Metodika započítávání pedagogického zatížení kateder 
7. Návrh na udělení Felberových medailí  
8. Různé 
 
Program byl schválen beze změn. 
 
Bod 1.  Volba nového místopředsedy studentské komory AS 
Volební komise: doc. Demel, Ing. Bartošová 
Návrhy: Jakub Šunka 
Proběhlo tajné hlasování. 
Jakub Šunka byl zvolen novým místopředsedou studentské komory AS.  
Hlasování: pro 25, proti 0, zdrželi se 0, 1 lístek neplatný. 
 
Bod 2.  Kontrola zápisu 
Zápis byl schválen beze změn. 
 
Pan tajemník Gazda informoval členy AS o výstavbě nových objektů v Telči. Výstavba by začala 
nejdříve v roce 2010.  
 
Bod 3.  Nové organizační členění STPS 
Pan tajemník seznámil AS s úmyslem změny vnitřní struktury STPS. Otázkou pro senát zůstává, 
zda takováto struktura má být součástí organizačního řádu fakulty. Část STPS, která se zabývala 
realizací investic bude s STPS vyčleněna a bude přímo řízena proděkanem pro výstavbu. Textová 
část návrhu, tak jak byla předložena senátu, neodpovídá přednesenému návrhu, proto bude text 
poupraven ve smyslu vyčlenění oddělení investic. (Viz. bod č. 4) 
 
Bod 4.  Úprava organizačního řádu  statutu fakulty 
Návrh na změnu organizačního řádu – oddělení pro zahraniční styky a oddělení pro investice bude 
převedeno pod správu příslušných proděkanů (viz. bod č.3). 
Návrh byl jednohlasně schválen. 
Hlasování: pro 26, proti 0, zdrželi se 0. 
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Bod 5. Úpravy stipendijního řádu 
Prof. Máca informoval o návrhu úprav stipendijního řádu. Pedagogická komise návrh projednala a 
doporučila jej senátu ke schválení. Předložený návrh byl AS schválen.  
Hlasování: pro 23, proti 0, zdrželi se 1, 2 senátoři nepřítomni. 
 
Bod 6. Metodika započítávání pedagogického zatížení kateder 
Prof. Kabele informoval ostatní členy AS o závěrech jednání pedagogické komise. Zejména o 
výuce ve štole Josef. Prof. Bittnar promluvil o problému financování výuky ve štole Josef.  
Dr. Šibrava představil změny pedagogického zatížení kateder po přechodu na strukturované 
studium. Prof. Bittnar je komentoval. Zásadní změny metodiky budou připraveny pro příští rok.  
Diskutovalo se o počtu přihlášených studentů na pobočky ČVUT v Náchodě a Českých 
Budějovicích. Prof. Bittnar informoval o připravovaném jednání o nové pobočce ČVUT v Hradci 
Králové. Dále prof. Kabele upozornil na problémy se zápisy volitelných předmětů.  
 
Bod 7. Návrh na udělení Felberových medailí  
Návrh na udělení Felberovy medaile prof. Černému byl projednán a přijat. 
Hlasování: pro 25, proti 0, zdrželi se 0, 1 senátor nepřítomen. 
Návrh na udělení Felberovy medaile Doc. B. Košatkovi byl projednán a přijat. 
Hlasování: pro 25, proti 0, zdrželi se 0, 1 senátor nepřítomen. 
 
Bod  8. Různé 
S panem tajemníkem byl řešen problém úpravy poslucháren přes prázdniny.  
AS projednal problematiku výstavby nové budovy ČVUT na úkor investic do výměny 
obvodových plášťů stávající budovy FSv. Diskuze se zúčastnili prof. Bittnar, prof. Šenberger a 
Mgr. Gazda, kteří informovali zejména o způsobu financování výstavby nové budovy ČVUT. 
Prof. Tywoniak formuloval návrh usnesení senátu, které se týká výměny obvodových plášťů a 
financování velkých investičních celků (znění viz. dokument usnesení ze 6. zasedání AS). 
Návrh prof. Tywoniaka byl AS projednán a jednohlasně přijat.  
Hlasování: pro 26, proti 0, zdrželi se 0. 
 
Prof. Bittnar otevřel problém Národní technické knihovny – zda mít ústřední knihovnu ČVUT 
v rámci NTK nebo ne?  AS se usnesl, že podporuje zřízení ústřední knihovny ČVUT za podmínek 
zachování stávajících služeb a zásadního nenavýšení provozních prostředků.   
Hlasování: pro 26, proti 0, zdrželi se 0. 
 
Dr. Šibrava navrhl jako zástupce do Rady vysokých škol doc. Poláka. Doc. Polák nominaci přijal, 
AS jí projednal a schválil. 
Hlasování: pro 25, proti 0, zdrželi se 0, 1 senátor nepřítomen. 
 
Byli jmenováni členové komise pro hodnocení výuky: Ing. Vitingerová, Ing. Bartošová 
 
Byl jmenován zástupce AS v Inventarizační komisi: Ing. Broukalová. 
 
Nástěnka AS bude aktualizována.  
 
Problém řešení zápisu bakalářských prací oboru Architektura a stavitelství bude zveřejněn 
v senátní diskuzi.  
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 26. 11. 2008 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169.   

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


